

1. Ry Gruppe



"LYNGHOVED" ✂ SKANDERBORGVEJ 86 ✂ 8680 RY

Referat af bestyrelsesmødet den 26. november 2025 kl.19.00-21.30 i Lynghoved.

Punkt	Deltagere: Annette, Bo, Simon, Martin M., Martin V., Marie, Pernille, Karsten, SuS, Jan, Leon
1	Godkendelse af referat fra d. 24. september 2025 - godkendt. Fremover følger vi "regler om referater": Der er otte dage fra modtagelsen af referatet til at komme med indsigelser hvis man mener at være refereret forkert. Efter otte dage betragtes referatet som godkendt.
2	Meddelelser fra formanden. Der er valg til Folkeoplysningsudvalget 10/12. Leon og Jan deltager
3	Meddelelser fra kassereren. Regnskabet blev gennemgået. Ros for at det er rundsendt inden mødet, så man kan nå at se det igennem. Som det ser ud lige nu lander vi på et pænt overskud, som kan give et tilskud til nybyggeriet. Kassereren roser Asbjørn og Christian fra Silkeborg for et fantastisk flot sommerlejrregnskab fra Kandersteg turen.
4	Meddelelser fra gruppelederne. (GL) a) Korpsrådet har vedtaget en udviklingsplan for de næste fem år. Der er krav om at vi også laver en sådan plan. Bestyrelsen inviteres derfor med fredag aften 23/1 på lederplanlægningsweekenden i Paradislejren i Virklund, så vi kan lave en plan. b) Vi skal på Spejdernes Lejr 2026. Nyt er at vi ikke får kørselsrefusion, så planen lige nu er at bruge fællestransport på udturen, men egen transport hjem. Bestyrelsen har nikked ok til dette. Der er en problematik omkring afbud og returnering af betaling. GL og kasserer aftaler detaljerne. Gruppen giver ca 50% tilskud til alle, også til frivillige hjælpere. c) GL har kørt et onboardingprogram for nye ledere, der er bl.a. kommet en ny, erfaren Tropsleder, det er dejligt. Der er kommet en ny til Skovmus, som desværre er stoppet igen, samt tre nye til Myrerne, som nu er 9 ledere i alt. Udfordringen er at det er forældre, som stopper når deres børn stopper eller rykker op. Der skal flere stabile lederkræfter til Skovmusene. GL + Formand støtter op. Forslag fra Martin V: Ræk ud til nogle af de store tropsspejdere fra 8. & 9. klasse.

	d) Det andet mødelokale er der ryddet op i, så det nu også kan bruges til møder. Det næste "projekt" er 1.sal som bruges til mødelokale af den femte tropstrup. e) Det er en udfordring at der er så mange ledere, så det ikke er den samme, der henter ting fra depotet som den, der stiller på plads igen – fordi den sidste ikke ved hvor den første tog tingene, og så kommer det bare ind et sted hvor der er plads !! Vi skal finde en bedre metode til at holde orden på depotet. f) Vores interne kommunikation halter. Vi ved ikke om folk læser deres beskeder, oftest fordi der ikke kommer svar tilbage. Der nedsættes en kommunikationsgruppe, som kan kigge på problemet: Fra ledergruppen: Thue, Asbjørn og Claus. Leon og Jan deltager også.
5	Bordet rundt. Gyvelhytten har fået ny belægning på den stejle del af vejen, med fem "bump", der skal lede regnvand ud til siden, så vejen forhåbentlig ikke ødelægges af regnvand igen. Der er også blevet afriset (beskåret) i bredden, så der er plads til at slamsuger-traktoren kan komme ned og tømme septiktanken.
6	Dobbelt medlemskab. <i>Er det blevet en trend at melde sig ind kortvarigt for at komme med på turer med rabat?</i> Det kan godt have dobbelt medlemskab, det kræver at det er korpskontotet der opretter det. Man kan have en primær gruppe (hvor man betaler kontingent) og en sekundær gruppe (hvor man ikke tæller med i statistikker osv)
7	Nyt fra byggeudvalget. Udvalget har snakket med Malene Stub Selmer og fået noget input til at tænke på de mennesker der skal bruge hus og området i stedet for at koncentrere sig om bygningen. Projektet kaldes nu et "bæredygtighedslaboratorium". Et nyt prospekt blev gennemgået og nye ideer taget med – der er nyt møde i udvalget 11/12
	Eventuelt <i>(Vi nød et stjernesud og et glas rose – tak for det)</i>
	Næste møde: 23/1 mødes vi til udviklingsplanlægning. Næste ordinære møde er 4/2